
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-510 (20uit13968) 
 
Datum indiening: 6 juli 2020 
 
Onderwerp:  Informatievoorziening ontwikkelingen Scalabor 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Op dinsdag 7 juli 2020 staan de jaarstukken werkvoorziening Midden-Gelderland op de 
raadsagenda.  
 
Opvallend is dat dit moment door het College niet benut is om ook aan de bredere context 
hiervan aandacht te besteden.  
 
Voor zover wij kunnen nagaan (de zoekfunctie van ibabs cq raadoverbetuwe.nl bemoeilijkt 
dat helaas), is het laatste memo dat op de wat bredere context ingaat de memo van 17 
oktober 2018 over de rapportages Q1 en Q2 van Scalabor. Ook over de inhoudelijke 
ontwikkelingen op het terrein van werk/participatie is – voor zover wij kunnen terugvinden – 
de informatievoorziening zeer beperkt, o.a. via de tussenrapportages van B&W.  
 
De memo van 17 oktober 2018 sloot af met de volgende passage: 
“De rapportages van Scalabor en de prestaties die daaruit naar voren komen, zullen worden 
gebruikt om medio 2021 te bepalen of de aanwijzing van Scalabor als uitvoerder van de 
Wsw voor de gemeente Overbetuwe verlengd zal worden. 
Tussentijds zullen tijdigheid en inhoud van de rapportage kritisch worden gevolgd en zal 
ambtelijk en bestuurlijk worden aangedrongen op verbeteringen waarmee voldaan wordt aan 
de wensen van Overbetuwe. Hierbij wordt rekening gehouden met het feit dat Scalabor zich 
nog een het eerste jaar van haar bestaan bevindt.” 
 
Daarom hebben wij de volgende schriftelijke vragen. 
 
Onze vragen. 

1. Kunt u de raad informeren over de voor Overbetuwe relevante ontwikkelingen bij 
Scalabor en in de regionale samenwerking (denk ook aan de Strategische Agenda 
Arbeidsmarktregio Midden-Gelderland (vastgesteld in september 2019) en de 
uitvoeringsagenda Perspectief op Werk (die eind 2019 in uitvoering is gebracht))? 

  
2. De raad van Arnhem is recent door het Arnhemse College via een monitor ‘doorbraak 

naar werk’1 breed geïnformeerd over relevante ontwikkelingen rond participatie. Kan 
het College op een vergelijkbare wijze de raad van Overbetuwe informeren over deze 
ontwikkelingen in Overbetuwe en zo ja, op welke termijn? 

 
3. Hoe bent u voornemens de raad van Overbetuwe mee te nemen in de voorbereiding 

van een besluit medio 2021 om te bepalen of de aanwijzing van Scalabor als 
uitvoerder van de Wsw voor de gemeente Overbetuwe verlengd zal worden? Welke 
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criteria denkt u daarbij te hanteren én welke alternatieve scenario’s worden hierbij op 
welke wijze voor de raad inzichtelijk gemaakt? 
 

4. In de (bijlage bij de) Arnhemse Perspectiefnota 2021 – 2024 wordt duidelijk dat 
Scalabor fors last heeft van omzetderving door de coronacrisis. “Door de huidige 
ontwikkelingen staat het resultaat en daarmee de dividenduitkeringen van Scalabor 
de komende jaren onder druk. Voor 2020 wordt op dit moment al een terugloop van 
de omzet met 1/3 verwacht. Daarnaast staat Arnhem garant voor een krediet van 
Scalabor van 750 duizend. Mogelijk wordt hierop in komende jaren een beroep 
gedaan.” Kan het College aangeven of en zo ja, welke impact dit op de 
samenwerking met Overbetuwe kan hebben en of hierover in regionaal verband ook 
gesproken wordt (en zo ja, met welke strekking)? 
 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
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